
Anteckningar från lokala utvecklingsgruppens möte 111027 
 
Särskilt inbjudna: Representant från Länstrafiken. 
 
 

1 Länstrafiken 
Informerade om länstrafikens uppgifter:  
- att planera tidtabeller bl a med hänsyn till arbets- och skoltider 
- att utnyttja tillgängliga bussar på bästa sätt 
- att lyssna av medborgarnas önskemål  
- att förändra utifrån de medel som tilldelas dem 
 
Synpunkter framfördes om att bussen till Barnarp (nr 14) inte väntar in bussarna på Råslätt, 
vilket föranleder stora problem, speciellt när det är sista bussen för dagen. 
Länstrafiken tar med sig synpunkten och lovade försöka få till en förbättring. 
 
Vi påtalade problemet med 2 zoner. Det är alldeles för dyrt att åka bussen till centrum. 
Detta är politikernas ansvar. Det pågår en utredning i kommunen.  
Vi måste påverka våra politiker för att få till en ändring. Frågan tas till kommundelsrådet. 
 

2 Trafiksituationen 
Representanter från utvecklingsgruppen har varit på möte med Vectura, 
kommunrepresentant samt representant från trafikverket. 
Den 17 november kommer ett förslag att redovisas för Barnarpsborna. 
 
När det gäller cykelvägar till Råslätt och Torsvik har den till Torsvik fått högre prioritet och kan 
kanske börja byggas redan 2012.  
 

3 Plantering av blomsterlökar 
Rapporterades att 375 narcisslökar har planterats vid infarten från Lovsjövägen till 
Kronhedsvägen samt vid Lovsjövägen mittemot Församlingsgården. 

 
4 Julmarknad 

De föreningar som önskar delta i årets julmarknad lördagen den 26 november bjöds in till 
planeringsmöte i scoutstugan tisdagen den 8 november kl 1800. 

 
5 Barnarpsdagen 

BIF hoppas och tror att en Barnarpsdag ska kunna anordnas nästa år. Diskuterades om 
lokala utvecklingsgruppen ska hjälpa till att driva den. 

 
6 Lunden 

Klubbens verksamhet diskuterades.  
 


